

**Call for Papers**  
**The 2017 International Conference in Management Sciences and Decision Making**  
**May 13, 2017**  
**Tamkang University, New Taipei City, Taiwan, R.O.C.**

**MEETING ANNOUNCEMENT :**

The 2017 International Conference in Management Sciences and Decision Making will be held at Tamkang University, New Taipei City, Taiwan (R.O.C.), on **May 13, 2017**. Topics related to managerial decision making from all management fields are invited for submission. Case studies, international business research, and innovative management/business research are especially welcomed. Good quality articles submitted to this conference shall be recommended by the Session Chairs for a possibility of being included in the special issue of International Journal of Information and Management Sciences (IJIMS, index in EI Compendex) after English Editing.

**INSTRUCTIONS FOR SUBMISSION :**

The official language, for both submissions and presentations, is English. Author(s) should send an abstract with approximately 500 words as an e-mail attachment to [icmsdm@mail2.tku.edu.tw](mailto:icmsdm@mail2.tku.edu.tw) no later than **December 31, 2016**. The abstract must be submitted as Word documents and contain a title of the submission, full name and affiliation of the author(s). Author(s) is required to complete the Particulars form that can be found in Conference website (<http://msdm.ms.tku.edu.tw/index.php?class=7>) and submit the form(s) (contributor.docx) together with the abstract. If more than two authors are listed, please identify the one who will make the presentation at the conference. Notification of acceptance will be sent on **January 10, 2017**. Upon notification of acceptance, the full paper (in English, double-spaced, A4 size, Microsoft Word format) is due on **February 1, 2017**.

A registration fee of US\$120.00 (or NT\$3,500) is required to reach our office before the full paper submission deadline in order to be officially registered into the conference. Payments can be made by international money orders or checks payable to International Journal of Information and Management Sciences, Tamkang University, Department of Management Sciences, Room B907, No. 151, Yingzhuan Rd., Tamsui Dist., New Taipei City 25137, Taiwan (R.O.C).

Please note that author(s) must present the paper that is accepted by the Conference Committee and no request to present a different paper will be entertained. Presentation must be made in English. Accepted paper will be removed from the Conference and no Letter of Acceptance will be awarded if none of the author(s) is able to make the presentation during the Conference.

**OFFICIAL LANGUAGE : English**

<b>Important Dates</b>	<b>Detail</b>	<b>Email Subject Header</b>
May 13, 2017	Conference	
December 31, 2016	Submission of Abstract and Authors Information	<u>Abstract: 2017 ICMSDM</u>
January 10, 2017	Acceptance Notification	
February 1, 2017	Registration Fee and Submission of Full Paper	<u>(paper ID:XXX) Full paper: 2017 ICMSDM</u>
April 25, 2017	PowerPoint Slides (without any author's details)	<u>(paper ID:XXX) PowerPoint Slides (without author's details):2017 ICMSDM</u>

**CONTACT PERSON :**

Ms. Mei-Yu Huang and Ms. Chao-Tang Huang  
 Department of Management Sciences  
 Tamkang University  
 No.151, Yingzhuan Rd., Tamsui Dist.,  
 New Taipei City 25137, Taiwan (R.O.C.)  
 TEL: 886-2-8631-3221 FAX:886-2-8631-3214  
 E-mail : [icmsdm@mail2.tku.edu.tw](mailto:icmsdm@mail2.tku.edu.tw)  
 Website : <http://msdm.ms.tku.edu.tw/index.php?class=7>

# 徵求論文

## The 2017 International Conference in Management Sciences and Decision Making

### 2017 年管理科學與經營決策國際學術研討會

淡江大學管理科學學系訂於 **2017 年 5 月 13 日**(星期六)假淡江大學淡水校園舉行「2017 年管理科學與經營決策國際學術研討會」，敬邀國內、外學者與會發表論文(全程英文發表)。本研討會與 International Journal of Information and Management Sciences (EI Compendex, TSSCI 收錄)合作出版 special issue，發表的稿件經各議程主席推薦為最佳文章，經修編後，逕予刊登。

#### ●研討會主題 二十一世紀管理知識的發展

管理科學	行銷管理	人力資源管理	科技管理
服務管理	生產與作業管理	國際企業	策略管理
(綠色)供應鏈管理	財務管理	作業研究	其他管理相關議題

#### ●來稿說明與重要日期

1. 投稿於本研討會(以下簡稱本會)之論文須為近期未發表之著作，論文須以 **MsWord A4 大小編輯**，**並以英文撰寫**，其中摘要以不超過 500 字為限(摘要及全文之撰寫格式詳附件)。  
**研討會全程使用英文。**

2. 本會採摘要審查，請於 **2016 年 12 月 31 日前**提供摘要、各作者之學經歷及近 3 年著作(請依本會網頁之摘要範本及作者資料表“contributor.docx”格式提供)資料，以 e-mail 至本會信箱，主旨請註明「Abstract: 2017 ICMSDM」，俾本會審核。本會將於 **2017 年 1 月 10 日前**將審核通過之論文以 e-mail 通知主要聯絡人，並告知該文之 paper ID。

3. 論文獲本會接受者，請於 **2017 年 2 月 1 日前**繳交註冊費新台幣 \$ 3,500 元，至本會郵政帳戶：

郵局代號：700	立帳郵局：淡江大學郵局
帳 號：2441285 0414102	戶 名：中華民國淡江大學管理科學研究所博士班同學會

4. 為遴選 IJIMS 期刊之 special issue，

(1) 接受發表論文之全文(依本會格式提供)須於 **2017 年 2 月 1 日前**e-mail 至本會信箱，主旨請註明「(paper ID:XXX) Full paper: 2017 ICMSDM」。研討會當日發表內容須為投稿接受之論文，是日未出席發表者，論文將不予刊登於論文集。

(2) 論文發表簡報須匿名，並請於 **2017 年 4 月 25 日前**提供，主旨「(paper ID:XXX) Powerpoint Slides (without any author's details):2017 ICMSDM」。

6. 主辦單位：淡江大學管理科學學系(25137 新北市淡水區英專路 151 號)

協辦單位：社團法人中華民國淡江大學管理科學研究所博士班同學會

7. 聯絡人：黃美佑小姐、黃照棠小姐

聯絡電話：02-86313221、02-26215656 轉 2185、2186

傳 真：02-86313214

E-mail：[icmsdm@mail2.tku.edu.tw](mailto:icmsdm@mail2.tku.edu.tw)

網 址：<http://msdm.ms.tku.edu.tw/index.php?class=7>